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Deltagere: 

Peter Bo olsen, Flemming Otvald Jensen, Jørn Engvang, Søren Studsgaard og Martin 
Kirkhammer 

Afbud: Lisbeth Hansen 

Referent: Martin Kirkhammer 

 

 

Dagsorden: 
 
           Godkendelse af seneste referat B-04-23 

 
Hovebestyrelsen 
 

○ Økonomi 
○ Årsmøder 2024 
○ Møde med Pernille d.2/4 
○ Barselsvikar Johanne 
○ DIF politisk program m.m 
○ IKC 
○ Google hjemmeside DJU 
○ Klage fra Klub 
○ Orientering fra sektionerne 

Strategi 
○ Status på de 4 strategispor 
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Emne/punkt Beskrivelse/beslutning Ansvarlig 

1. Godkendelse af 
seneste referater HB-04-23 udsendt. Ingen kommentarer. 

 

 
HB 

2. Økonomi Regnskab 2023 er ved at blive gennemgået ar intern og 
ekstern revision, der skal laves ledelsesberetning m.m.  
Budget gennemgået og enkelte poster justeret 

HB 

3. Årsmøder 2024 
Både Judo og JJ har årsmøder i 2024..indkaldelse er 

udsendt. Møderne afvikles d.8 juni på Scandic i Odense. 

Susanne står for tilmeldinger og kontakt hotel, Birgit laver 

årsmapper. 

HB 

4. Møde med Pernille 
Løvengreen DIF 

D.2 april har vi statusmøde med Pernille,omkring 
fremdriften af vores strategi 2021-2025. 
Vores 4 strategispor gennemgået og prioriteret til mødet. 
 

DL 
 
 
 
 
 

5. Barsel Vikar 
DJU har ansat Johanne Prisak Pedersen som 

barselsvikar for vores udviklingskonsulent Sofie, der jo er 

på barsel. Johanne starter d.1.marts 2024 og vi deler 

hende med fægteforbundet det første halve år.Så fra 

1.september og frem til 31.januar 2025 arbejder hun kun 

for DJU. 

Johanne skal hjælpe os i mål med vores nuværende 

strategi 2021.2025 og ikke mindst den kommende 2026-

2030 som vi allerede nu skal forberede. 

 

DL 
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6. Politiske program 
 

DIFs nye politiske program der skal gælde fra 2025 --
2029 er i høringsfase, de forskellige elementer blev 
gennemgået og for nuværende ser det godt og ambitiøst 
ud. Det endelige program forventes vedtaget på DIF 
budgetmøde i oktober 2024 

Martin 

7. IKC 
 

Der er har været afholdtl statusmøde med IKC og DJU. 
Det er et møde, hvor vi skal evaluere og tale om de 
udfordringer der kan være i det daglige, og 
forventningsafstemme- Fra IKC deltog Birgit og Kjel. 
En ret god dialog, DJU er jo en lidt særlig organisation, 
som det lige tager tid at forstå helt!. Vi prøver at optimere 
så meget som muligt, især på mails er det vigtigt at 
selektere, der har været for mange forkerte og for sent 
udsendte mails. 
Overordnet set fungerer det, men vi skal lige have de 
sidste ting med. Vi holder et nyt møde om et halvt år. 
 

DL 

8. Klage fra klub 
 

 
 

HB behandlede en klage fra en klub, der havde interne 
udfordringer omkring en generalforsamling. 
Det blev aftalt at Susanne skulle kontakte DIF for deres 
virdering og dernæst klubben 

HB 

9. Ny hjemmeside 
 

Status: Målet er at den nye hjemmeside kan være klar til 
årsmøderne, eller lige efter der. Der stadig en del data 
der skal opdateres, ellers er siden klar. 

HB 

10  orientering fra 
sektionerne 
 

Søren fortalte om Judos OL forberedelser, og de gode 
internationale resultater der har været. 
JJ fortalte lidt om den kommende sommerlejr, hvor man 
vil invitere JJ fra DGI med, for at udvikle venskaber. 

 

11. Strategispor 
 

De 4 spor blev gennemgået og justeret til, vi har rigtigt 
mange gode tiltag, men der skal også bruge mange 
hænder for at få det til at leve. 

 

Næste møde 25.marts, bliver både HB-møde og strategimøde  

 


